
 

 

 

 

 

 

 

Republika e Kosovës 

Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

VI Saziv  

Prolećno zasedanje  

Komisija za Nadgledanje javnih finansija  

Sednica br. 37 

Priština, od 22 februara 2019, u 10:00 časova 

Zgrada skupštine, Sala N-302 

 

 

Z A P I S N I K  

 

 

Prisutni: Driton Selmanaj, Mërgim Lushtaku, Avdullah Hoti, Albert Kinolli, Emilija Rexhepi, Andin 

Hoti, Etem Arifi i Ali Lajçi. 

 

Odsutni: Valon Ramadani, Verica Ćeranič i Faton Topalli. 

 

Pomočno osoblje: Antigona Ibraj, Mehmet Simnica i Ajet Avdullahu. 

 

Pozvan: Premijer g. Ramush Haradinaj i sekretar Fitim Krasniqi iz KP-a.  

 

Drugi učesnici: Haki Shatri i Fitim Krasniqi iz KP-a, Valdet Gjinovci iz AUV, Emine Fazliu, Samir 

Zymberi i Violeta Smajlaj iz KPR -A, Erdonit Retkoceri i Vatra Qehaja iz VV, Driton Qeriqi iz D4D, 

Fitore Ademi iz RTV21 i Drita Vitia iz Radio Kosova. 

 

Sednici predsedavao: Driton Selmanaj, predsednik komisije. 

 

Dnevni red: 
 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa održane sednice od 15.02.2019; 

3. Razmatranje izveštaja revizije o godišnjem finansijskim izveštajem KP-a za 2017 

god.;  

4. Diskusija u vezi podele finansijskih sredstava iz programa (232) nepredviđenih  

troškova; 

5. Povlačenje žreba za reviziju finansijskih izveštaja i finansijskih izjava političkih 

subjekata za 2017 god.; 

6. Ostalo. 

 



      Predsednik nakon što je ustanovio da su se ispunili uslovi za početak rada, otvorio je sednicu 

prema dnevnom redu.      

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

Dnevni red je usvojen bez promena. 

 

2.Usvajanje zapisnika sa održane sednice od 15.02.2019; 

 

Zapisnik održane  sednice od 15.02.2019, usvojen je sa primedbom od strane člana Komisije,  

     g. Avdullah Hoti.   

 

 

3.Razmatranje izveštaja revizije o godišnjem finansijskim izveštajem KP-a za 2017 god.;  

 

Predsednik – obavestio je poslanike da na osnovu plana rada komisije za 2019 god., mi smo vršili 

podelu revizijskih izveštaja za izvestilaca, prema planu rada komisije za 2019.god.  izvestilaca o 

razmatranju revizorskog izveštaja o godišnjim finansijskom izveštaju KP-a za 2017 god.  to sam ja ;. 

Naglašavam da je u godišnjem izveštaju revizora utvrđen određeni broj kršenja. U ovom izveštaju 

videli smo zloupotrebu u različitim kategorijama. U Agenciji za veterinarstvo postoje zapošljavanja 

bez poštovanja pravila regrutacije; loše izveštavanje o subvencijama, nepoštovanje sporazuma sa 

različitim opštinama. Drugo pitanje je dvostruko plaćanje poljoprivrednicima u slučajevima bolesti 

životinja. Postoje nedostaci u odgovaranju za subvencije. Ovo su neki nalazi iz Revizorskog izveštaja 

KPR-u  o GFP –u od  KP-a. 

 

Fitim Krasniqi – rekao je da je videli izveštaj i da su preduzeli sve mere nakon izveštavanja. U okviru 

kancelarije premijera postoje mnoge agencije i one imaju finansijsku nezavisnost. Nakon usvajanja 

akcionog plana uputili smo ovaj plan u KPR i vašoj komisiji. Što se tiče izveštaja koji se direktno 

odnosi na Kancelariju premijera, imamo dve preporuke i to je bila tehnička greška, ali u akcionom 

planu za adresiranje preporuka obuhvatili smo naše mere koje ćemo preduzeti kao KP. 

 

Valdet Gjinovci,- direktor AUV-a, - rekao je da su preduzeli sve mere nakon revizijskog izveštaja o 

troškovima. Što se tiče klasifikacije sredstava, to je proces koji nas prati od 2007.god., ali sada to je  

rešeno i sva sredstva su orijentisana na relevantne sektore. Od ove godine neće se vršiti isplate 

poljoprivrednicima kao što su to do sada učinili. Što se tiče ugovora za posebne usluge, to smo već́  

raskinuli i nijedan takav ugovor više ne postoji. Agencija za hranu je preduzela akcije i ostvarila 

vraćanje sredstava kod poljoprivrednika. 

  

Avdullah Hoti, - pitao je, zašto tokom 2017god. imamo neplaćene obaveze u odnosu na prethodnu 

godinu, od 23 hiljada evra, na 632 hiljada evra, zašto je to povećanje? Takođe, u poziciji kontigentne 

obaveza, imamo  povećanje sa 77 hiljada na 853 hiljada?.Takođe pitao je predstavnika AVUK u vezi  

vršenih dvostrukih uplata i njihovog otkazivanja, takođe je pitao, zašto je dozvoljeno da službenik 

nabavke nije potpisao tenderski dosije. U nekim slučajevima faktura je primljena, zatim je popunjena  

narudžbenica. Zašto je to dozvoljeno, koje su mere poduzete protiv odgovornih osoba? 

 



Fitim Krasniqi – istakao je, da uvek kada se Vladin kabinet menja, imamo povećanje troškova, ove   

detalje nemam pšri sebi, ali ako je potrebno možemo vam obezbediti.  

Valdet Gjinovci - govorio je o nepredviđenim obavezama, i rekao da je taj iznos u 2018. godini 

smanjen, sa 853 hiljade u 2017. god.  je pao na 425 hiljada, to se desilo u slučaju konfiskacije 

životinja, znači dok je sudski postupak završen. Što se tiče narudžbina za kupovinu AVUK, malo je 

problema, ali smo postigli napredak i u ovoj oblasti. 

Emilija Rexhepi – istakla je da unutar kancelarije premijera postoje dve nezavisne agencije, i tokom 

prethodnog mandata ja sam bila član Funkcionalne komisije o poljoprivredi i zbližila sam se sa radom 

Agencije hrane i veterine. U revizijskom izveštaju pronašli smo nalaze koje pokazuju različite afere, 

kao npr. što se tiče vakciniranja. Takođe što se tiče kancelarije za zajednice, po prvi put imali smo 

mogućnost pristupa, kao da je bila naša, znači svih zajednica. A ne samo srpske zajednice ili nekoga 

unutar ove grupe. Znači, ove godine mi imamo pomoć Kancelarije za zajednice unutar Kancelarije 

premijera  

Haki Shatri: - U prošlosti je bilo jednostranosti za srpsku zajednicu, ali KP je izdala uredbu o načinu 

raspodele budžeta na pravičnom nivou za sve zajednice.  

Avdullah Hoti – istakao je da za raspodelu budžeta na nivou Kancelarije premijera, program za 

zajednice u MKK, kao i u drugim ministarstvima koji dele budžet za zajednice, u prošloj Vladi, 

odlučeno je da se omogući svim zajednicama da se takmiče sa svojim projektima, i njihove ideje za 

dobijanje fondova od gore pomenutih institucija. Ali ova vlada je obezvredila ovu dobru praksu koja je 

instalirana. 

Haki Shatri – istakao je da u 2017 god., kada je nova vlada počela sa radom, mi smo zatekli jedan 

deo neiskorišćenih sredstava, a prema objašnjenjima koje smo dobili od strane administracije, rečeno 

nam je da je ovaj iznos sredstava budžetirano na osnovu zahteva srpske zajednice.  

 

Etem Arifi – istakao je da bi bilo dobro da spoljni revizor vrši reviziju načina budžetiranja i troškove 

iznosa podeljenih i potrošenih sredstava  unutar programa za zajednice i povratak unutar KP-a. 

Postoji samo jedna odluka o raspodeli sredstava za zajednice, za službene praznike, dok deljenje 

sredstava za druge potrebe zajednice koju ja zastupam nije bilo. 

 

Albert Kinolli – rekao je, da za 2018 god., situacija je vidno poboljšana, Jedan deo zahteva zajednice 

koju ja zastupam, posebno su podržane u izgradnji kuća.   

 

Zaključak  

KUJF je odlučio da revizijski izveštaj za GFI-a od KP-a za 2017god.,da se ne prosledi na plenarnoj 

sednici. 

4. Diskusija u vezi podele finansijskih sredstava iz programa (232) nepredviđenih  

troškova; 

 

 



Predsednik - rekao je, da smo mi za ovu tačku pozvali premijera Kosova, g. Ramush Haradinaj, ali on 

nije odgovorio na naš poziv, jer smo u ovom trenutku hteli da razgovaramo o zahtevima i odlukama o 

dodeli sredstava iz programa za vanredne troškove (232) kategorije rezervi Vlade Republike Kosova 

za 2019. god., a posebno izdvajanje sredstava od 500.000 evra za proslavu 11. godišnjice nezavisnosti. 

On je takođe najavio da je administracija takođe obezbedila odluke Vlade i zahteve u vezi sa tim 

odlukama. Smatrao je da je iznos koji se izdvaja za ovu godinu veoma visok i da se ne poštuju 

procedure konkurencije. Prošle godine je izdvojeno mnogo manje budžeta nego ove godine, ali je na 

kraju godine uz reviziju budžeta izdvojen budžet za pokrivanje obaveza koje su nastale povodom 

obeležavanja 10. godišnjice nezavisnosti. On je takođe rekao da bi ovaj budžet trebao biti isplaniran 

početkom godine sa redovnim budžetom. Prošle godine, vlada je izdvojila 8,3 miliona evra iz 

programa nepredviđenih troškova.  

 

Mërgim Lushtaku - rekao je da je da bi za Vladu Kosova, bolje bi bilo da donose odluke  o 

dodeljivanju sredstava za socijalno staranje građanima, nego izdvajanju iznosa od 500.000 evra za 

obeležavanje 11. godišnjice nezavisnosti. 

   

Avdullah Hoti – istakao je da prema materijalima koje raspolažemo iz administracije komisije, 

vidimo da se budžet u iznosu od 500.000 evra,  izdvaja se na osnovu zahteva privatne kompanije 

"Dizarjium". Sa ponudom iz jednog izvora. Ovo, nam je u stvari, omogućilo da shvatimo ozbiljnost 

Vlade, uzimajući u obzir izdvajanje dodeljenog iznosa ovoj aktivnosti. Zato predlažem da mi, kao 

komisija, zatražimo detaljan izveštaj o ovim odlukama Vlade i na predstojećem sastanku da ponovo 

pozovemo premijera da razmotri ova pitanja.  

 

Predsednik - rekao je da, s obzirom na to da nije prisutan Premijer ili jedan od zamenika premijera, 

nemamo načina da dodatno razradimo ovu tačku, tako da ćemo je proceniti kao komisija o tome kako 

dalje postupati po ovom pitanju. 

 

 

5. Povlačenje žreba za reviziju finansijskih izveštaja i finansijskih izjava političkih 

subjekata za 2017 god.; 

 

Predsednik- rekao je da u ovom trenutku imamo zakonsku obavezu, znači da povučemo žreb za 

reviziju finansijskih izveštaja i onih finansijskih izjava političkih subjekata za 2017.god. U ovom 

tenderskom dosijeu će biti revidirana 19 političkih subjekata i za to sa žrebom će se izabrati 10  

revizora koji su uključeni u tenderski dosije. Sa ovim ćemo početi da povlačimo žreb. 

 

 

 

Nakon povlačenja žreba, redosled izgleda ovako. 
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Zaključak  

 

KUJF  je sproveo proces povlačenja žreba za revizore koji će izvršiti reviziju finansijskih izveštaja i  

finansijskih izjava o kampanji političkih subjekata za 2017. god., prema tabeli koja je priložena 

ovom izveštaju. 

 

6. Ostalo. 

 

Pošto nije bilo diskusije o tački 6, sednica je proglašena završenom. 

 

Sednica je završena u 11:30.časova  

 

                                                                      Predsednik komisije,                                

Pripremili:                                 ___________________ 

Pomoćno osoblje komisije                           Driton Selmanaj   


